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Til stede:  Bestyrelsesmedlemmerne Martin Frandsen (MF), Erik Kragh-Hansen (EKH), Jens 
Rosengaard (JR), Steffen Torvits (ST), Jacob Christensen (JC) & Suppleanterne Peter 
Schmidt (PS) og Anders Bülow (AB). 
 
Ikke til stede: Bestyrelsesmedlemmerne Sten Emborg (SE), Henrik Bjerregaard Jensen(HBJ) 
og Grete Ørskov (GØ) 
 
Dagsorden: 
 
1. Opsamling og underskrift af referat fra seneste møde. 
 
2. Meddelelser siden sidst 

 Post & meddelelser 

 Indmeldelser siden sidst 

 Udmeldelser siden sidst 
 
3. Økonomi og nyt fra kassereren 
 
4. Havnelavet Sundkrogen 
 
5. Sager til behandling: 
 

6. Nyt fra udvalg, 

 Pladsudvalget 

 Drift- og husudvalget 

 Bladudvalget  

 Webudvalget 

 Sejlerskolen 

 Kapsejladsudvalget 

 Sportsudvalget 

 Festudvalget 

 Nordreklubhusudvalget 

 Lokalpolitisk udvalg 
 
7. Planlægning af kommende aktiviteter 
 
8. Eventuelt 
 
9. Til næste møder 
 
 
Referat 

 
 
Ad 1: Opsamling og underskrift af referat fra seneste møde 
Referat af møde 78 og 79 d. 12. maj og 9. juni godkendt. 
 
Ad 2: Meddelelser siden sidst 
Post og meddelelser 
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Indmeldelser siden sidst (betalte og registrerede indmeldelser) 

 Michael Sveinbjørnsson 

 Sven Hastel 

 Bonna Leerhøy 

 Jørn Hall Lauersen 

 Kai Mikkelsen 

 Christian Frørup 

 Daniel Bred 

 John R. Nielsen 

 Per M. Jensen 

 Allan L. Jørgensen 
 
Det blev besluttet at sekretæren fremover giver en kort gennemgang af, hvem det er, der 
melder sig ind: unge/”modne”, kvinder/mænd, med/uden båd. 
 
Udmeldelser siden sidst: 

 Morten Andersson 
 
Ad 3: Økonomi og nyt fra kassereren 
Ingen særlige bemærkninger fra den ferierende kasserer. 
 
Ad 4: Havnelavet Sundkrogen 
Brædderne på ”Solskinsbroen” (platformen ved bro 5), 
trængte akut til udskiftning. Under arbejdet med udskiftningen viste det sig, at den 
underliggende konstruktion samt pæle også måtte skiftes. Da det var uholdbart at henlægge 
udbedringen, blev de nødvendige ekstra ressourcer i form af materialer og arbejdstimer til 
færdiggørelse af broen sat ind. Se formand Martin Frandsens orientering i det kommende 
nyhedsbrev.  
 
Ad 5: Sager til behandling. 
 
Ad 6: Nyt fra udvalg 
 
Pladsudvalget  
 
Drift- og husudvalget 

Der er kommet nye lyskilder på broerne. Der arbejdes også på en trykkode til 

klubhusdøren, så gæstesejlere kan få adgang. 

Blad- og webudvalget 

Som et forsøg erstattes den næste Brise af en ”Nyhedsbrev”, til hvilket der er deadline 

22./8. 

Sejlerskolen 

Kapsejladsudvalget 

Tirsdagssejladserne går godt og har stor tilslutning. Onsdagssejladserne mangler 

tilstrækkeligt med dommere til afvikling af sejladserne. Det team der står for 

vedligeholdelsen af dommerbåden fungerer fint. 
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Sportsudvalget 

Medlemmer af SKK har pt mulighed for at komme ud og få en tur med J70`eren om 

torsdagen hele september med - tilmelding på hjemmesiden. Den mulighed er der også 

under Kulturhavn d. 27.-28. august. Man har forsøgt sig med løbende rengøring, men 

J70`eren skal bundmales.  

Festudvalget 

Nordre klubhus 

Lokalpolitisk udvalg 

Lokalpolitisk udvalg 

Dialoggruppen arbejder på et fælles høringssvar fra klubber og foreninger med 

tilknytning til Svanemøllehavnen og Kalkbrænderihavnen. Der afholdes et 

orienteringsmøde hos DSR den 15. august. Herudover udarbejder Østerbro 

lokaludvalg, Svanemøllebugtens Vinterbadelaug, Søspejdertroppen GRY, Dansk 

Sejlunion, Roklubberne og nogle af sejlklubberne i Svanemøllehavnen selvstændige 

høringssvar til VVM-redegørelsen for en Nordhavnstunnel og en stiforbindelse. Der er dog 

bred enighed om de fælles hovedsynspunkter, som i øvrigt også bakkes op af 

Cyklistforbundet. 

 
Ad 7: Planlægning af kommende aktiviteter 
Jan Brede og de øvrige ansvarlige har styr på Kulturhavn 2016. 
SKK støtter med indkøb af bl.a. et telt, hvor Martin disponerer inden for kr. 5.000,- 

 
Ad 8: Eventuelt  
På baggrund af en konkret forespørgsel blev det afklaret, at vedtægterne ikke rummer 
mulighed for, at man kan tage sin ancienitet med ved et evt. skift mellem KVS og SKK. 
 
Ad 9: Næste møde 
Torsdag d. 8./9. kl. 17:30 
 
 
Sekretær Jacob Christensen 
29. august 216 
 

 


